
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr LIII 

LIII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 30 stycznia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2023 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 18:41 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył LIII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu 

oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. 

Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin zapytał czy są wnioski o zmianę 

przedstawionego porządku obrad i wobec ich braku, odczytał porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Miejskiej z dnia 19 grudnia 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Miejskiej z dnia 19 grudnia 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu z LI Sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z LI Sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

 

Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Miejskiej z dnia 9 stycznia 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przypomniał, że protokół został radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Miejskiej z dnia 9 stycznia 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

 

Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 



 

6. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 19 grudnia 

2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 19 grudnia 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka 

Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Krzysztof Ptak 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Tułowice". 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Joanna Adamowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 



Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Tułowice".  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIII/280/2023 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w celu 

zwrotu kosztów przewozu dziecka/ucznia niepełnosprawnego oraz jego rodzica do 

przedszkola/szkoły/ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego prywatnym samochodem 

osobowym w Gminie Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Joanna Adamowska przedstawiła również projekt tej uchwały. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w celu zwrotu 

kosztów przewozu dziecka/ucznia niepełnosprawnego oraz jego rodzica do 

przedszkola/szkoły/ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego prywatnym samochodem 

osobowym w Gminie Tułowice.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna  



Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIII/281/2023 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Tułowice 

na lata 2023 – 2025. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Ewa Ziubrzycka-Bień przedstawiła projekt uchwały, 

następnie poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Tułowice na 

lata 2023 – 2025.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIII/282/2023 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 



Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Ewa Ziubrzycka-Bień przedstawiła projekt uchwały. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIII/283/2023 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji ten 

projekt również przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Ewa Ziubrzycka-Bień. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania  

w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 



wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu”.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIII/284/2023 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Ewa Ziubrzycka-Bień przedstawiła projekt uchwały. 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim programem „Posiłek  

w szkole i w domu”.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, 

Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 



 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIII/285/2023 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Tułowic. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że Przewodniczący Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji na wspólnym posiedzeniu komisji odczytał treść uchwały Komisji 

dotyczącej skargi na Burmistrza Tułowic, w której Komisja uznała skargę za bezzasadną, 

wskazując przyczyny w uzasadnieniu uchwały. Następnie poprosił o przedstawienie treści tej 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Jan Bojkowski odczytał uchwałę  

Nr 1/2023 KSWiP z dnia 12 stycznia 2023 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Tułowic.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIII/286/2023 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 



Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, Skarbnik jest obecna, więc jest możliwość 

zadawania pytań. Brak pytań. 

 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIII/287/2023 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik przedstawiła również te zmiany. 

 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr LIII/288/2023 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Tułowicach na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji:  

Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski, Budżetu i Spraw Gospodarczych Tomasz Gala,  

Rewizyjnej Krzysztof Ptak oraz Spraw Społecznych w zastępstwie Roman Kopij, odczytali 

proponowane plany pracy na 2023 r. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji Rady  

Miejskiej w Tułowicach na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (2) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LIII/289/2023 

 

17. Sprawozdanie komisji z prac wykonanych w IV kwartale 2022 r. 

 

Przewodniczący komisji Rady odczytali sprawozdania z prac w IV kwartale 2022 r.: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Jan Bojkowski, 

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Tomasz Gala, 

Komisja Rewizyjna - Krzysztof Ptak, 

Komisja Spraw Społecznych – Roman Kopij. 

 

18. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w IV kwartale 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił statystyki dotyczące prac Rady. 

19. Informacja sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w IV kwartale 2022 r. 

 

Sołectwo Goszczowice – Sołtys Andrzej Pochopień - Prezentacja Multimedialna 

Sołectwo Ligota Tułowicka – Sołtys Anna Brodkorb 

Sołectwo Skarbiszowice - Agnieszka Zawadzka - Prezentacja Multimedialna 

Sołectwo Szydłów – Krzysztof Mróz 

Sołectwo Tułowice Małe - Frédéric Coppin - Prezentacja Multimedialna 

 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

 

20. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski powiedział, że okres świąteczno-noworoczny to okres spotkań  

i podsumowań. Zaprosił wszystkich mieszkańców na 9 lutego na otwarcie muzeum „poKolei”. 

Poinformował o uczestnictwie w spotkaniu dotyczącym nowego rozdania Funduszy Europejskich  

i uzyskaniu informacji, że Gmina Tułowice jest wymieniona w osi priorytetowej drugiej,  

w działaniu 204 gospodarka wodno-ściekowa i jeśli spełnimy wszystkie warunki formalno-prawne 

to będziemy wymienieni na dalszym etapie naboru dla miejscowości od 2000 do 10000. 

Poinformował, że są bardzo duże szanse, aby w kolejnym rozdaniu środków dla wsparcia OSP, 

przy wsparciu samorządu, Gmina otrzymała średniej kategorii samochód pożarniczy. 

Burmistrz poinformował o złożeniu do PROW-u wniosków na budowę 1 kilometrowego odcinka 

ulicy Sosnowej oraz Kwiatowej wraz z kanalizacją deszczową w Szydłowie. Drugim tematem, 

który został złożony do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, to droga w Ligocie, odcinek przy 

boisku w stronę „wylotówki” – drogi wojewódzkiej. 

Poinformował również o podpisaniu umowy z Turonem na oświetlenie uliczne. 

Poruszył sprawy zatrudniania osób do prac porządkowych w sołectwach oraz spotkania  

z Marszałkiem Województwa w sprawie ścieżki pieszo-rowerowej, gdzie początek prac 

planowanej przebudowy skrzyżowania w Tułowicach Małych, przewidywany jest na drugą 

połowę roku. 

Burmistrz poinformował o spotkaniu dotyczącym remontu przedszkola, na którym omawiano 

„przeprowadzkę” 2 grup dzieci do szkoły i 3 do zaadoptowanej sali widowiskowej. 

Burmistrz wymienił inne spotkania oraz wydarzenia, które miały miejsce w czasie pomiędzy 

sesjami. 



21. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, że nie będzie powielał informacji, które 

przedstawił Burmistrz, bo mają stały kontakt i o tych wydarzeniach wzajemnie się informują. 

Wspomniał o obchodach 5-lecia otrzymania praw miejskich i odsłonięciu tablicy upamiętniającej 

tę datę. Poinformował o spotkaniu, którego tematem była dotacja dla Muzeum Ceramiki Śląska,  

o którą ubiega się prywatny inwestor i poszukiwaniu różnych rozwiązań, aby tej dotacji udzielić 

zgodnie z prawem. 

Poruszył tematy spotkań w sprawie uregulowania i urealnienia opłat czynszowych, w związku  

ze wzrostem cen nośników energii oraz sprawy budowy tzw. obwodnicy Ligoty Tułowickiej  

i zamkniętego basenu przy Zespole Szkół. 

22. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że w tym okresie nie było 

nowych interpelacji. 

23. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 27 stycznia został dostarczony 

Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

Roman Kopij powiedział, że całą korespondencję radni mają załączoną, wymienił sprawę 

dotyczącą remontu przedszkola omówioną przez Burmistrza oraz inne otrzymane pisma. 

 

24. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 27 stycznia został dostarczony 

za pomocą eSesji zaktualizowany Rejestr wniosków, wymienił pytania i poprosił Burmistrza  

o udzielenie odpowiedzi. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiadając na wniosek Radnego Gali o przygotowanie folderu 

dotyczącego inwestycji gminnych powiedział, że do końca marca taka informacja za 2022 r. 

będzie opracowana, dodatkowo ukaże się obszerniejszy materiał przygotowany przez lokalną 

telewizję. 

W odpowiedzi na pytanie sołtys Tułowic Małych o remont drogi w stronę domów Wydrowickich, 

wyjaśnił, że jest to droga powiatowa i na wnioskowanej drodze będzie jedynie uzupełniony 

kamień dodając, że Gmina wspiera Powiat i przekazuje 100 tys. zł. na projektowanie remontu 

skrzyżowania dróg w Tułowicach Małych. 

W odniesieniu do wniosku Radnego Krzysztofa Chodorowskiego w sprawie remontu drogi  

w Goszczowicach, w stronę poligonu, Burmistrz wyjaśnił, że Gmina o tej drodze pamięta, jest to 

już wycenione, znany jest koszt i projekt jest gotowy, a o 50/60 metrów drogi szkoda składać 

wniosek o dofinansowanie, które nie jest duże, a można z niego skorzystać przy innej drodze. 

Wspomniał również o gotowych projektach budowy ulicy Gruszkowej oraz odcinka ulicy 

Zamkowej. Zapewnił, że w miarę możliwości budżetowych na pewno te potrzeby mieszkańców 

całej Gminy będą w jakiś sposób zaspokajane. 

Odpowiadając na pytanie Radnej Agnieszki Zawadzkiej o montaż oświetlenia ulicznego przy 

nowo budowanych budynkach w Skarbiszowicach, Burmistrz przedstawił wycenę inwestycji od 

firmy Tauron, dotyczącą montażu doświetlenia placu przy stawie oraz dodatkowych punktów 

świetlnych w Skarbiszowicach i w Szydłowie, przy ulicy Kwiatowej, która przy jednorazowej 



płatności wyniosłaby 100 tys. zł. Montaż punktów świetlnych jedynie przy tzw. folwarku to koszt 

ponad 28,5 tys. zł. brutto, a w tej chwili w budżecie na zadanie energia elektryczna i prace 

remontowe wyznaczone jest 30 tys. zł., więc teoretycznie można jedną z tych rzeczy próbować 

zrobić. 

 

25. Wolne wnioski. 

 

Radny Tomasz Gala w imieniu wszystkich radnych podziękował i pogratulował sołtysom  

i wszystkim osobom, którzy im pomagają, otrzymanych wyróżnień i nagród. Stwierdził, że dzięki 

ich pracy widać jak te miejscowości rozkwitają. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski zaprosił radnych na zebrania sołeckie. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zaprosił na otwarcie Muzeum Ceramiki. 

 

26. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał wstępne terminy: 

posiedzenie Komisji – 27 lutego br. godz. 16:30, 

sesja –2 marca br. godz. 16:30 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Frédéric Coppin 

 
Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


